



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
302052657		9	20-01-2012	中山市悅辰電子實 業有限公司 中國內地 廣東省 中山市港口鎮 沙 港東路群樂工業園 郵編：528400	江炳滔律師事務所 香港 灣仔告士打道 160 號 海 外信託銀行大廈 19 樓 B 室
302426085	RES-Q OINTMENT	3, 5	02-08-2013	Burt's Bees, Inc. 701 DISTRIBUTION DRIVE, DURHAM,NORTH CAROLINA 27709, UNITED STATES	Mayer Brown JSM 16th-19th Floors, Prince's Building, 10 Chater Road, Central, HONG KONG
302629710		43	30-08-2013	RHUMBA LIMITED 1592 Po Tung Road, Sai Kung, New Territories, Hong Kong.	RHUMBA LIMITED 1592 Po Tung Road, Sai Kung, New Territories, Hong Kong.

302704428



14

22-11-2013

MATLA
AFRIROMANCE CO.,
LTD
8F.-24, NO.409,
LINSEN N.RD,
JHONGSHAN
DISTRICT, TAIPEI
CITY 10451,
TAIWAN, PROVINCE
OF CHINA

CONPAK MANAGEMENT
CONSULTANTS LIMITED
Rooms 05-15, 13A/F, South
Tower, World Finance
Centre, Harbour City, 17
Canton Road, Tsim Sha Tsui,
Kowloon, HONG KONG